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§ 1 
Sammanträdets öppnande och godkännande av  
föredragningslista 

Vice ordförande Mathias Holmlund öppnade sammanträdet och  
föredragningslistan godkändes. 

§ 2 
Val av protokolljusterare och tid för justering av protokollet 

Samtliga närvarande ledamöter fick i uppdrag att justera  
dagens protokoll.  
 
Protokollet ska justeras senast fredagen 17 juni 2022. 
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§ 3  
Granskning av årsredovisning och revisionsberättelse 2021 

Dnr 2022/41 

Styrelsens beslut 
1. Styrelsen beslutade att överlämna granskningen av  

årsredovisningen och revisionsberättelse 2021 till medlemmar 
för beslut. Granskning av årsredovisning och revisions- 
berättelse 2021  

2. Styrelsen beslutade att sända ut årsredovisningen och  
revisionsberättelse 2021 till förbundets medlemmar. 
 

Ärendet 
Årets resultat uppgår till 2 858 tkr.  
Intäkterna uppgår till 40 936 tkr, varav 32 000 tkr avser driftbidrag från 
medlemmar (i enlighet med budget) och 8 916 tkr avser EU- och ESF-
medel. Kostnaderna för genomförda insatser uppgår till -28 452 tkr.  
Totalt sett uppgår verksamhetens kostnader till -37 918 tkr. 
 
Förbundets egna kapital uppgick vid årets ingång till 7 730 tkr.  
Utfallet för året blev ett överskott om 2 858 tkr, vilket medför att  
förbundets egna kapital vid årets utgång uppgår till 10 588 tkr.  
Avvikelsen förklaras delvis av överbudgetering för insatsen  
Aktivitetsplatsen, d v s att avsatt budget inte har nyttjats som planerat 
under pandemin, att en insats Prolog avslutades i förtid och pga.  
vakanser i bl. a. IPS-projektet. Nivån på det egna kapitalet vid årets  
utgång överstiger Nationella Rådets rekommendation som uppgår till 
4 300 tkr 
 
Beslutsgång 

Vice Ordförande Mathias Holmlund föreslog, med instämmande 
från samtliga närvarande ledamöter, att styrelsen skulle besluta 
enligt förbundets förslag till beslut. 
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§ 4  
Hälso– och sjukvård och nyanländas etablering i  
nära samverkan 
Dnr 2022/31 

Styrelsens beslut 
1. Styrelsen beslutade att finansiera den individinriktade  

insatsen Hälso– och sjukvård och nyanländas etablering i nära 
samverkan under perioden 2022-09-01 t.o.m. 2024-08-31.  

2. Styrelsen beslutade avsätta medel till insatsen med 2 065 tkr 
för perioden 2022-09-01 t.o.m. 2024-08-31.  

Ärendet 
Arbetsmarknadsförvaltningen samverkar redan med  
Socialförvaltningens IntroStockholm inom ramen för Welcome House 
där de nyanlända ska erbjudas stöd med initiala myndighetskontakter. 
Arbetsmarknadsförvaltningen vill nu i samverkan med Transkulturellt 
centrum skapa en hållbar samverkansstruktur för att identifiera  
behoven och erbjuda nyanlända inom Welcome House ett holistiskt 
stöd. Genom att hitta en hållbar samverkansform mellan dessa parter 
är målet att målgruppen i tidigt skede ska få individuell och sakkunnig 
vägledning och stöd i hälsofrågor. Målet med samverkansformen är 
att tidigt upptäcka ohälsa och erbjuda relevant stöd med syfte att indi-
viden ska få kontakt med vården. Genom att snabbare komma till rätt 
vårdinstans påskyndas individens etablering på arbetsmarknaden.  
I samverkan ingår även Arbetsförmedlingen som ansvarar för etable-
ringsprogrammet. Arbetsförmedlingen planeras närvara på Welcome 
House veckovis, därmed säkras samverkan med flera aktörer runt 
målgruppen.  

 
Samverkansinsatsen syftar också till att öka kompetensen mellan  
personalgrupperna och skapa arbetssätt och samverkansformer  
mellan de samverkandeparterna som håller över tid. Målet med denna 
strukturerade samverkan är att korta ner vägen till egen försörjning för 
de nyanlända. Snabbare etablering gagnar både individen och  
samhället genom minskade kostnader för försörjningsstöd och genom 
ökade skatteintäkter. Som en pilot kommer insatsen arbeta med ett 
antal ensamstående kvinnor som är aktuella inom Welcome House.  
 
Ansökan avser finansiering av en hälsoutbildare med transkulturell 
kompetens för perioden 2022-09-01 t.o.m. 2024-08-31. Finansiering 
inkl. övriga sökta kostnader beräknas till 2 065 tkr för 24 månader.  
 

Beslutsgång 

Vice Ordförande Mathias Holmlund föreslog, med instämmande 
från samtliga närvarande ledamöter, att styrelsen skulle besluta 
enligt förbundets förslag till beslut. 
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§ 5  
Finansiering individinriktad insats IPS för personer med 
missbruksproblematik 

Dnr 2022/47 

Styrelsens beslut 
1. Styrelsen beslutade att finansiera den individinriktade  

insatsen ”Individual placement and support”, IPS, för  
personer med missbruksproblematik för tidsperioden  
2022-09-01 t.o.m. 2025-08-31. 

2. Styrelsen beslutade att avsätta medel till insatsen för  
tidsperioden 2022-09-01 t.o.m. 2025-08-31 för totalt  
ca 13 200 tkr. 
 

Ärendet 
IPS-metoden erbjuder ett personcentrerat stöd för deltagaren.  
Till skillnad från andra modeller för arbetsrehabilitering bedöms inte 
arbetsförmågan först och det ställs inte heller krav på arbetsträning 
före insatsen.  
 
Metodiken går ut på att söka arbete och komma ut i arbete utifrån  
individens önskemål och det finns en programtrohetsskala för att mäta 
hur väl metoden följs i en verksamhet.  I nuläget erbjuds inte  
arbetslivsinriktad rehabilitering till personer med beroendeproblematik 
i ordinarie verksamheter. Personerna förväntas genomgå behandling 
först för att sedan kunna få ta del av stöd till arbete genom ordinarie 
insatser inom kommunen och/eller via Arbetsförmedlingen.  
Detta arbetssätt präglas ofta av glapp i insatser vilket försvårar  
individens rehabilitering och väg mot egen försörjning. Syftet med  
projektet är att pröva och utvärdera arbetslivsinriktad rehabilitering  
enligt IPS-modellen för personer med missbruksproblematik. Metoden 
har redan visats fungera väl för andra målgrupper i behov av extra 
stöd för att komma ut i egen försörjning. Arbetsmarknadsförvaltningen 
erbjuder IPS genom sin verksamhet ALFA samt att förvaltningen  
driver ett projekt med IPS tillsammans med psykosmottagningar.  
 
Projektet syftar till att samla underlag för vidare användning av IPS 
som metod för att förstärka individens möjlighet att få, finna och  
behålla ett arbete. 
 

 

Beslutsgång 

Vice Ordförande Mathias Holmlund föreslog, med instämmande 
från samtliga närvarande ledamöter, att styrelsen skulle besluta 
enligt förbundets förslag till beslut. 
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§ 6  
Case manager till FINSAM-team 
Dnr 2022/46 

Styrelsens beslut 
1. Styrelsen beslutade att tillsätta en funktion i form av en  

Case manager till FINSAM-teamen för tidsperioden  
2022-09-01 t.o.m. 2023-12-31.  

2. Styrelsen beslutade att avsätta medel till insatsen med  
880 tkr totalt för tidsperioden.  

 

Ärendet 
FINSAM-teamen består av representanter från förbundets alla fyra 
parter och teamen träffas på stadens Jobbtorg för att tillsammans med 
deltagaren göra en gemensam plan mot egen försörjning. FINSAM-
teamen träffar individen oftast bara en gång och då görs en ansvars-
fördelning. FINSAM-teamen har tidigare förstärkts av en lotsfunktion 
vilken är en praktisk funktion som stöttar teamen och i vissa fall  
individen att fullfölja den gemensamma planeringen, men ibland har 
deltagaren mer omfattande behov i form av stöd av en Case manager. 
 
De befintliga FINSAM-teamen (6 st.) på Jobbtorgen leds av två  
koordinatorer som ansvarar för all organisering kring teamen.  
Varje team består av representant från Arbetsförmedlingen,  
Försäkringskassan, socialtjänsten och hälso- och sjukvården och de 
flesta av FINSAM-teamen träffas varannan vecka.  
 
I FINSAM-teamen görs en planering tillsammans med deltagaren och 
utvärderingar som genomförts visar att planeringen inte alltid  
genomförs helt. Ibland saknas en ansvarig och flera av förbundets  
medlemmar har också haft stor personalomsättning. Även koordina-
torn har gett uttryck för att FINSAM-teamen behöver förstärkning av 
en funktion som utför praktiska punktinsatser för vissa deltagare samt 
fungerar som ett stöd för FINSAM-teamen. Det som efterfrågas är 
dels en lättare form som en lots som kan hjälpa till vid punktinsatser, 
men också ett mer omfattande uppdrag såsom en Case manager som 
kan kopplas in i vissa ärenden då det saknas en tydlig ansvarig i  
teamen eller där individen kan tillfälligt behöva mer stöttning än  
parterna kan ge.  
 
Förbundets delprojekt i ESF-projektet MIA och MIV Vidare där Case 
managament-metoden erbjudits till deltagare har visat sig vara en 
uppskattad och behövd form av stöd för individen. För att funktionen 
ska kunna erbjudas för förbundets målgrupper även framöver föreslås 
att en Case manager-funktion kopplas på de befintliga FINSAM. 
 

Beslutsgång 

Vice Ordförande Mathias Holmlund föreslog, med instämmande 
från samtliga närvarande ledamöter, att styrelsen skulle besluta 
enligt förbundets förslag till beslut. 
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§ 7 
Förbundets deltagande i länsövergripande ESF-projekt,  
inriktningsbeslut.  
 

Ärendet 
Förbundschef Annika Angerfelt informerade att samtliga  
samordningsförbund i regionen har diskuterat om att  
gemensamt starta ett länsövergripande projekt då det idag finns 
en problembild med bristen i samverkan mellan olika offentliga 
verksamheter, helhetsperspektiv och långsiktighet saknas. 
Dessa strukturella förutsättningar gör det svårt att arbeta med 
ett helhetsperspektiv.  
 
Förslaget är att man ska ansöka om en länsgemensam struktur 
med tre delar; insatser för vuxna, unga vuxna och en kompe-
tensutvecklingsdel i projektet. D.v.s. kunna ge ett brett stöd i  
arbetsinriktad rehabilitering som är samordnat och individnära. 
Att stötta arbetsgivarna i processen för att bland annat kompe-
tenssäkra. Vice Ordförande Mathias Holmlund informerade att 
arbetsgruppen har en förfrågan till styrelsen avseende ett inrikt-
ningsbeslut om samordningsförbundet FINSAM ställer sig 
bakom att fortsätta vara delaktig i samtal om ett länsövergri-
pande projekt samt en eventuell ansökan till ESF i höst till 2023. 
 

Beslutsgång 

Vice Ordförande Mathias Holmlund föreslog, med instämmande 
från samtliga närvarande ledamöter, att styrelsen ställer sig 
bakom inriktningsbeslutet. 
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§ 8 
”Arbetsträning, och sen…?” 
Dnr 2022/51  
(Bilaga sändes ut inför mötet) 
 
Madelene Wennberg, näringslivssamordnare samordningsförbundet, 
presenterade rapporten ”Arbetsträning, och sen…?” för ESF-projektet 
”Rätt stöd för mig!”  
 
Kansliet kommer arbeta vidare med hur arbetsträning kan utvecklas. 
Ny upphandling görs under hösten och ärendet tas i upp i kommande 
styrelsemöten. 
 
 

§ 9 
Arbetslagshälsan, slutrapport av den finansierade  
individinriktade insatsen 2018-09-01 t.o.m. 2021-08-31. 
Dnr 2018/55 
 
Helena Haapala, biträdande förbundschef samordningsförbundet,  
redogjorde för innehållet i slutrapporten och utfallet avseende  
projektet ”Arbetslagshälsan”. 
 
Projektet var ett samarbete mellan samordningsförbundet,  
arbetsmarknadsförvaltningen, Stockholms stad och  
Beroendecentrum Stockholm, viket pågick mellan 2018-2021. 
 
Styrelsen har tagit del rapporten och lägger till handlingarna 

 
§ 10 
Utveckling av de myndighetsgemensamma FINSAM-teamen. 
Förslag om två stycken FINSAM-team, ett norr och ett söder. 
Förbundschef Annika Angerfelt och biträdande förbundschef Helena 
Haapala, talade om de problem som idag uppstår med väntetider i 
vissa FINSAM-team.  
 
Förslag på att effektivisera användningen av FINSAM-team föreslås 
istället för sex olika team ska ha ett team norr och ett team söder.  
Styrgruppen har sedan tidigare diskuterat detta förslag och är positiv  
till en geografisk delning. 
 
Styrelsen är positiv till förslaget och ger mandat till styrgruppen att fatta 
beslut. 



 Protokoll Styrelsemöte  

Samordningsförbundet  

Stockholms stad  

2022-06-09 

Sida 9 (11) 

 

 

 

 

 

 

§ 11 
Beviljad ansvarsfrihet från våra medlemmar för 2020 
Information 
(Samtliga bilagor utom Dnr 2022/43, sändes ut inför mötet) 
 

 Beviljad ansvarsfrihet för styrelsen 2020 från Region  
Stockholm, Dnr 2022/42 

 Beviljad ansvarsfrihet för styrelsen 2020 från Stockholms stad 
Dnr 2022/43 

 Beviljad ansvarsfrihet för styrelsen 2020 Arbetsförmedlingen, 
Dnr: 2022/44 

 Beviljad ansvarsfrihet för styrelsen 2020 från  
Försäkringskassan, Dnr: 2022/45 

 
Styrelsen konstaterar att ansvarsfrihet för 2020 har beviljats och 
lägger det till handlingarna. 

 

§ 12  
Länspresidiemöte och ordförandeträff den 18 oktober 2022 
 
Samordningsförbundet Stockholms stad har tagit på sig  
uppdraget att ansvara för länspresiemötet den 18 oktober 2022.  
Av den anledningen tillfrågades styrelsen om det är något som de vill 
förmedla vidare på länspresiemötet. Styrelsen föreslog en  
vidare diskussion om hur vi kan få ett större genomslag i den  
strategiska påverkan och motverka strukturella hinder. 
 
Styrelsen ger kansliet mandat att ta frågan vidare. 
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§ 13 

Omvärldsbevakning och kommunikation 
Förbundschef Annika Angerfelt informerade om nedanstående  
punkter. 
 

FINSAM-dagen 29 april var mycket uppskattad och utifrån den 
utvärdering som gjorts så går nu tankegångarna kring om ny 
FINSAM-dag till hösten. Kansliet föreslår att anordna en 
mässa till hösten där arbetsträning och dess anordnare kan  
presenteras.  
 

 Träff med samordningsförbunden Göteborg, Malmö, Uppsala 
den 18-19 maj. Samarbetet mellan förbunden är tänkt att  
fortsätta då man arbetar med likande målgrupper och ser  
likande problematik i strukturella hinder.  
 

 Förbundets deltagande i Järvaveckan 1-5 juni 
Väldigt givande, inspirerande och framförallt viktigt då det når 
ut till både potentiella och befintliga deltagare som ser och  
förstår möjligheterna. Många möten och skildringar som  
innehåll framgångsrika historier. 
 

 Deltagande i Almedalsveckan 2-5 juli.  
ESF-projektet MIA Vidare genom Samordningsförbundet Östra 
Södertörn kommer delta i Almedalsveckan. 

 

§ 14 

Rullistan och projekt: aktuella insatser och projekt 
(Bilaga sändes ut inför mötet) 
 
Helena Haapala redogjorde för pågående insatser utifrån det  
underlag som sänts ut styrelsen inför mötet.  



 Protokoll Styrelsemöte  

Samordningsförbundet  

Stockholms stad  

2022-06-09 

Sida 11 (11) 

 

 

 

 

 

 

§ 15  
Anmälan av delegationsbeslut 
Nedan beslut fattat enligt delegation anmäldes till styrelsen och  
lades till handlingarna. 
 

 Avtal om arbetsträning fr.o.m. 20220501 t.o.m. 20221231 

upphandling enligt LOV anordnare 15-19 

2020/48 

 Direktupphandling (via Siri och Aktivitetsplatsen)  

lokal och konferens 12-13/5 

2022/35 

 Beslut om digital anmälan till Aktivitetsplatsen 

2022/40 

 Beslut om följeforskare, uppföljning en månad/maj  

ca 35 000 kr på Samordnat stöd, alternativ SFI 

2022/48 

 Direktupphandling 1:a hjälpen-utbildning, ca 22 000 kr,  

för kansliet och Aktivitetsplatsen. 

2022/34 

 Beslut deltagande på Järvaveckan 35 000 kr 1-5/6 

200/49 

 Direktupphandling sommaravslutning 17/6 

2022/50 

 

Styrelsen har tagit del av besluten och lägger till handlingarna 

 

 

§ 16 

Styrelsens frågor 
 
Ordförande avslutade sammanträdet 10:50 och önskade alla en glad 
och trevlig sommar! 

 


